

Til stede: Magnus, Anders, Ulver, Signe, Hjalte, Thomas, Hanni og Karl

Tid og sted for næste møde: afstemning på Slack, Uge 22

Referent: Hanni

Ordstyrer: Hjalte

Dagsorden

1. Fordeling af ansvarsposter
 - a. Formand: Signe AA
 - b. Næstforperson: Anders
 - c. Kasser: Hjalte
 - d. Webmaster: Magnus, overdrages til Anders
 - e. Facility: Ulver, overdrages til Magnus
 - f. Hold og instruktør: Anders/Josef
 - g. Rutebyg: Karl
 - h. Frivilligansvarlig: Ulver
2. Underskrift af GF referat, regnskab og budget
 - a. Deadline 1. maj
3. Nørrebro idrætssamråd (Signe)
 - a. Nørrebro lokaludvalg inviteret til opstartsmøde til Nørrebro idrætssamråd. Mødes 1-2 gange om året. Hvordan man kan professionalisere sin forening og få støtte, også politisk. Ulver og Signe tager til mødet.
4. Klubværter ansættelse (Signe)
 - a. Mikkell har sagt op. Jobopslag er sendt ud. 2 ansøgninger allerede. Ulver, Anders, potentielt Nilli. Samtalerne holdes umiddelbart efter d. 10. maj.
5. Ansvar for børnevæg i hal 1 (Signe)
 - a. Et greb er faldet ud af væggen på børnevæggen. Det er hallen der har ansvar for hallen. Skal vi forhandle med hallen? Vi hjælper med børnevæggen hvis vi må lave fede børne problemer og evt Moon Board op derude?
 - b. Vi spørger Josef om han vil tage dette punkt videre.
6. Flere (morgen)medlemskaber
 - a. Skal vi hæve antallet af morgenmedlemskaber?
 - i. Stemt ja
 - b. Hvor mange nye morgenmedlemskaber? 50?
 - i. Stemt ja
 - c. Skal vi have flere kontingent 1:
 - i. 1 stemmer for
 - d. Skal vi åbne op for morgenmedlemskaber hele fredagen i en prøveperiode indtil 30/8?
 - i. Stemt igennem, 1 imod
 - ii. Vi kigger på dør data til august
 - iii. Skal i nyhedsbrevet
7. Årsmøde
 - a. Kan nogen tage til forbundets årsmøde på søndag?
 - b. Vi spørger Josef og Nilli.
8. Det noteres officielt, at Hanne-Marie Barlach Christensen er sekretær. Referatet underskrives af kasserer og formand.

9. Rutebygdvalgets møde.

- a. Karl og Ulver var til mødet. Faste møder to gange om året. Fribyg på Probyg forslag: Fribyg må gerne bygge ovenpå Probyg. Hvis der er et sted Fribyg ikke må bygge, deler Probyg et billede af dette på #rutebyg_sikkerhedsansvarlig. Stemt igennem enstemmigt.
- b. Kommunikation med udvalget gøres på Slack på #udvalg_rutebyg
- c. Der overvejes at lave en manual/drejebog/andet til rutebyg? Det skal undersøges om det allerede findes. Vi spørger DKLAF om de er interesserede og vil dele udgiften hvis det ikke findes. Hvis ikke de er interesserede, dækker vi hvad det koster Mikkel. Hvis det laves, skal vi have en second opinion.
- d. Alle der kan bygge ruter skal på Slack og kommunikere derpå
- e. Nye ruter bygget af fribyg skal deles et billede i form af et billede på #rutebyg_sikkerhedsansvarlig
- f. Der laves en Kaya slack gruppe så Kaya kan bruges mere udbredt.
- g. Brug af volumes der bruges i problemer generelt i hallen: Volumes er ikke længere en feature på væggen, de er kun en del af en af de specifikke problemer der er greb på. Dette er besluttet af udvalget. Dette skal kommunikeres ud i nyhedsbrevet.
- h. Lumo: Benjamin laver en afstemning omkring den skal resettes, skal den være symmetrisk osv?

10. Pumpeudvalgsmøde

- i. Der er Ca. 7500 kr sat af til loungeområde i budgettet.
- ii. De har samlet en liste af ting som folk har bedt om at få. Pumpeudvalget vil gerne have 10000 ekstra. Må de det? Stemt igennem, 1 imod.

11. evt

- a. Sende spørgeskema fra bachelor elever ud?
 - i. Kun i facebook gruppen
- b. Halvårlig medlemskab - opklaring
 - i. Giraf får Klubmodul til at tage sig af det halvårige medlemskab. Det har vi ikke tænkt os. Detaljer kan diskuteres næste møde.
- c. godtgørelse sats for at deltage i pro-byg
 - i. Den får Hjalte og Ulver hjælper